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Merknader 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om, på vegne av kommunedirektøren, å sette opp følgende 
orienteringssaker i tillegg til oppsatt dagsorden: 



- Orientering om saken om innsyn i pasientjournal. 
- Orientering om status for regnskap 2019. 

I tillegg ba representanten Jørgen Singsdal, Senterpartiet, om å få ta opp igjen spørsmålet han 
fremmet i kommunestyremøtet 27. mars om bemanningssituasjonen i Sunndal kommune som 
følge av vakanser. 

 

Formannskapet ga sin tilslutning til ovennevnte tillegg til dagsorden. 

 

I. Orienteringssaker: 
1. Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om saken om innsyn i pasientjournal, som 

blant annet har pågått i media der det påstås at det ikke er blitt gitt innsyn i 
journallogg.  Kommunens advokat, Sverre Larhammer, var også til stede og orienterte 
om saken og den videre behandlingen av anken. 

2. Økonomikonsulent Karin Balstad Braset orienterte om status for regnskap 2019.  
Kommunedirektøren orienterte om at gjeldsporteføljen til Sunndal kommune er i 
henhold til finansreglementet og kan sendes ut på forespørsel. 

3. Kommunal planlegger Berit Skjevling orienterte om alternative muligheter for 
badeplass på Sunndalsøra.  Uttalelse fra Sunndal ungdomsråd ble lagt ut i møtet. 
Kommunedirektøren orienterte om at det vil komme en sak om badeplass i 
førstkommende kommunestyremøte. 

 

Ekstraordinært møte 08.05.2019 kl. 08.30: 

Ordføreren orienterte om at det vil bli behov for å sette opp et ekstraordinært møte i tilknytning 
til kommunestyremøtet 8. mai for å behandle årsmelding og årsregnskap 2018. 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til dette. 

 

Habilitetsvurderinger: 

I sak PS 29/19: 

Representantene Erling Outzen og Lusie Gjersvoll ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn 
i at de sitter i 1.maikomiteen.  Outzen og Gjersvoll vurderes om inhabil, jf. forvaltningslovens § 
6, 1. ledd bokstav e). 

I sak PS 30/19: 

Representanten Trygve Stavik ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er leder 
for 17.maikomiteen for Ålvundeid.  Stavik vurderes som inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. 
ledd bokstav e). 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Uttalelse fra Sunndal ungdomsråd til orienteringssaken om alternative muligheter for 
badeplass. 

 



 

 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Kommunedirektør – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Assisterende kommunedirektør – deltok under 

orienteringssakene og i behandlingen av DIS 1/19 og PS 
19/19 – PS 26/19  

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok unger orienteringssaken 
om innsyn i pasientjournal og i behandlingen av DIS 
1/19 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
behandlingen av sak 22/19 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av PS 
20/19 

Karin Balstad 
Braset 

Økonomikonsulent – deltok under orienteringssaken 
om status regnskap 2019. 

Siv Grete Sponås Avdelings leder idrett – deltok under behandlingen av 
PS 28/19 

Berit Skjevling Kommunal planlegger – deltok under orienteringssaken 
om badeplass og i behandlingen av PS 24/19 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under behandlingen av PS 19/19 
 

Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Sverre 
Larhammer 

Advokat – deltok under orienteringssaken om innsyn i 
pasientjournal. 

 
 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
          Erling Outzen      Ståle Refstie            Jørgen Singsdal 

            ordfører 

 



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Saker til drøfting/informasjon   

DIS 1/19 Oppsigelse av kommunale samhandlingsavtaler med 
Helse Møre og Romsdal HF 

 

 2019/706 

 Saker til behandling:   

PS 19/19 Årsmelding for rådmannen  2019/671 

PS 20/19 Årsmelding for service- og informasjonsavdelingen 
2018 

 2019/671 

PS 21/19 Årsmelding 2018 for økonomi  2019/715 

PS 22/19 Årsmelding 2018 Innvandrertjenesten  2008/1241 

PS 23/19 Årsmelding for plan-, miljø- og næringstjenesten 2018  2019/671 

PS 24/19 Detaljregulering for grustak i Litldalen, 2.gangs 
behandling og nytt offentlig ettersyn 

 2015/1765 

PS 25/19 Klagebehandling - gnr. 121, bnr. 1 ,fnr. 213 
Torbuvollen - tillatelse til bygging av nytt seterfjøs og 
utvidelse av seterbu og meieri 

 2018/943 

PS 26/19 Klage på vedtak - avslag på søknad om dispensasjon - 
gnr. 23, bnr. 26, fnr. 5, Grødalen - oppmåling / 
utskillelse av tomt 

 2018/292 

PS 27/19 Visningsrett "Lady Arbuthnott - Frua på Elverhøy"  2013/1869 

PS 28/19 Opparbeiding av toalett på Dalsbø  2015/1042 

PS 29/19 Tilskudd til arrangement 1. mai 2019  2019/684 

PS 30/19 Tilskudd til arrangement 17. mai 2019 

 

 2019/375 

 Referatsaker:   

RS 15/19 Høring til uttalelse - forslag til endringer i forskrift om 
rett til trygderefusjon for leger, spesialister i klinisk 
psykologi og fysioterapeuter og i forskrift om stønad 
til dekning av utgifter til undersøkelse og behandling 
(frist 01.02.2019) 

 2018/2942 

RS 16/19 Høringer til uttalelse - nasjonale retningslinjer for 
helse- og sosialfagutdanningene (frist 03.03.2019) 

 2018/833 

RS 17/19 Høring til uttalelse - anbefalinger for undersøkelse av 
hørsel i helsestasjoner (frist 20.02.2019) 

 2018/2881 



RS 18/19 Høring til uttalelse - strategi for bygningsdelen i 
matrikkelen (frist 22.03.2019) 

 2018/3089 

RS 19/19 Anmodning om midlertidig endring av 
manøvreringsreglement for Driva kraftverk - NVEs 
vurdering 

 2017/478 

RS 20/19 Klimanettverk Nordmøre - utbetaling av tilskudd 2019 
(kopi av brev til Kristiansund kommune) 

 2019/74 

RS 21/19 Høring - Forslag til nye bransjekriterier  - Bank og 
Finansnæringen 

 2008/1442 

RS 22/19 Høring til uttalelse - ny takst - og sonestruktur for buss 
i Møre og Romsdal (frist 20.05.2019) 

 2019/619 

RS 23/19 Drosjeløyvene i Sunndal kommune - oppsigelse av to 
løyver tilknyttet Sunndal Taxi SA 

 2019/370 

RS 24/19 Søknad om bestyrerordning på løyve T-556 tilknyttet 
Sunndal Taxi SA 

 2019/370 

RS 25/19 Høring til uttalelse - delrevisjon av Nasjonal faglig 
retningslinje for gravide i LAR (frist 20.05.2019) 

 2019/565 

RS 26/19 Innkalling til årsmøte 03.06.2019 i 
Industrikommunene, samt invitasjon til 
bredbåndsseminar etter årsmøtet 

 2019/702 

RS 27/19 Innkalling til generalforsamling 25.04.2019 - 
Sunndalsøra Samfunnshus AL 

 

 2017/592 

 Referatsaker - administrative vedtak:   

RD 4/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - 
Pargon AS 

 2018/2933 

RD 5/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - 
markedstilskudd Gjøra Butikkdrift AS 

 2019/472 

RD 6/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - 
Sunndalsporten Eiendom AS 

 2019/470 

 
 

  



Saker til drøfting/informasjon 

DIS 1/19 Oppsigelse av kommunale samhandlingsavtaler med Helse Møre og 
Romsdal HF 
Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende fellesforslag på vegne av Arbeiderpartiet og 
SV: 

«1. Formannskapet i Sunndal vil seie opp samhandlingsavtalen med helseforetaket. 
2.Vi står fast på standpunktet om eitt felles sjukehus for Nordmøre og Romsdal i framtida. 
3.Formannskapet aksepterer ikkje den vedtatte nedlegginga av fødeavdelinga i Kristiansund og 
rehabiliteringssenteret i Aure. Heller ikkje ei eventuell svekking av ambulansetenesta. 
4.Formannskapet meiner at Sunndal kommune må delta på enkelte samhandlingsarenaer med 
Helseforetaket som er viktige for helsetilbodet for innbyggarane til ny avtale er framforhandla. 
5.Formannskapet meiner at foretaksmodellen har vist seg ueigna til å sikre eit forsvarleg 
helsetilbod i distriktet. Den bør derfor skrotast, og demokratisk styring av sektoren innførast.»  
 

Representanten Jørgen Singsdal, Senterpartiet, fremmet følgende forslag: 

«1.Formannskapet viser til saksframlegget i høve oppseiing av samhandlingsavtalar med Helse 
Møre og Romsdal HF. 

2.Formannskapet presiserer at nytt sjukehus på Hjelset er prioritert. 

3.Sunndal kommune seier opp samhandlingsavtalen med Helse Møre og Romsdal HF. 

4.Formannskapet aksepterer ikkje nedlegging av fødeavdelinga ved sjukehuset i Kristiansund N 
før det nye sjukehuset kan ta imot fødande kvinner. 

5.Formannskapet aksepterer ikkje en eventuell nedlegging av rehabiliteringstilbudet i Aure.» 

 

Under debatten ble fellesforslaget fra Arbeiderpartiet og SV sammenfattet med forslaget fra 
Senterpartiet.  Fellesforslaget lyder som følger: 

1. Formannskapet viser til saksframlegget i høve oppseiing av samhandlingsavtalar med Helse Møre 
og Romsdal HF. 

2. Formannskapet i Sunndal vil seie opp samhandlingsavtalen med helseforetaket. 
3. Vi står fast på standpunktet om eitt felles sjukehus for Nordmøre og Romsdal i framtida. 
4. Formannskapet aksepterer ikkje den vedtatte nedlegginga av fødeavdelinga i Kristiansund og 

rehabiliteringssenteret i Aure. Heller ikkje ei eventuell svekking av ambulansetenesta. 
5. Formannskapet meiner at Sunndal kommune må delta på enkelte samhandlingsarenaer med 

Helseforetaket som er viktige for helsetilbodet for innbyggarane til ny avtale er framforhandla. 

6. Formannskapet meiner at foretaksmodellen har vist seg ueigna til å sikre eit forsvarleg 
helsetilbod i distriktet. Den bør derfor skrotast, og demokratisk styring av sektoren 
innførast. 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 



Punkt 1: Ble enstemmig vedtatt. 

Punkt 2: Ble vedtatt med 10 mot 1 stemme. 

Punkt 3: Ble enstemmig vedtatt. 

Punkt 4: Ble enstemmig vedtatt. 

Punkt 5: Ble enstemmig vedtatt. 

Punkt 6: Ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

1. Formannskapet viser til saksframlegget i høve oppseiing av samhandlingsavtalar med Helse Møre 
og Romsdal HF. 

2. Formannskapet i Sunndal vil seie opp samhandlingsavtalen med helseforetaket. 
3. Vi står fast på standpunktet om eitt felles sjukehus for Nordmøre og Romsdal i framtida. 
4. Formannskapet aksepterer ikkje den vedtatte nedlegginga av fødeavdelinga i Kristiansund og 

rehabiliteringssenteret i Aure. Heller ikkje ei eventuell svekking av ambulansetenesta. 
5. Formannskapet meiner at Sunndal kommune må delta på enkelte samhandlingsarenaer med 

Helseforetaket som er viktige for helsetilbodet for innbyggarane til ny avtale er framforhandla. 
6. Formannskapet meiner at foretaksmodellen har vist seg ueigna til å sikre eit forsvarleg 

helsetilbod i distriktet. Den bør derfor skrotast, og demokratisk styring av sektoren 
innførast. 

 

 

PS 19/19 Årsmelding for rådmannen 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet tar «Årsmelding 2018 for rådmannen» til orientering. 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Assisterende kommunedirektør Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

Personalsjef Ildri Solbakk orienterte om sykefraværet og foreslo følgende endring i årsmeldinga 
under punktet om sykefravær: 

«Fraværsstatistikk for 2018 viser 8,7 %, noe som er vesentlig høyere enn målet på maksimum 
6%.  
 
En del av sykefraværet er knyttet til langtidsfravær. Dette kan blant annet tilskrives ansatte 
som av ulike grunner har fått nedsatt funksjonsevne og som en følge av dette har blitt 
sykemeldt i deler av stillingen sin til og fra over flere år. Videre kan noe av fraværet tilskrives 
en omfattende nedbemanningsprosess som varte ut i 2018. 
  
Sykefravær er ofte en indikator på arbeidsmiljøet, og det jobbes nå systematisk for å sikre at 
alle ansatte har et fullt forsvarlig arbeidsmiljø.  
  
Det må videre jobbes aktivt for å redusere omfang og lengde av sykefraværet i kommunen. Det 
er tett dialog mellom alle ledd i kommunen, bedriftshelsetjenesten, NAV, NAV 
Arbeidslivssenter og legene knyttet til dette arbeidet.» 



 

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om KOSTRA og nøkkeltall. 

 

Representanten Einar Mo, Senterpartiet, fremmet følgende oversendelsesforslag: 

«Med utgangspunkt i den nært foreståande avgangen på grunn av alder for relativt mange 
tilsette, ber formannskapet kommunedirektøren legge ein plan for rekrutteringspolitikken i 
kommunen.  Målet må vera å få rett kompetanse på rett plass etter at den lenge varsla 
omstillingsgjennomgangen er fullført.  Planen må ta høgde for meir interkommunalt samarbeid.  
Det kan også gjerne takast omsyn til ein rimeleg kjønnsmessig balanse i leiande stillingar.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble vedtatt med 7 mot 4 stemmer. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Formannskapet tar «Årsmelding 2018 for rådmannen» til orientering. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Med utgangspunkt i den nært foreståande avgangen på grunn av alder for relativt mange 
tilsette, ber formannskapet kommunedirektøren legge ein plan for rekrutteringspolitikken i 
kommunen.  Målet må vera å få rett kompetanse på rett plass etter at den lenge varsla 
omstillingsgjennomgangen er fullført.  Planen må ta høgde for meir interkommunalt samarbeid.  
Det kan også gjerne takast omsyn til ein rimeleg kjønnsmessig balanse i leiande stillingar. 
 

 

PS 20/19 Årsmelding for service- og informasjonsavdelingen 2018 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet tar «Årsmelding for service- og informasjonsavdelingen 2018» til orientering 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Fungerende avdelingsleder for service- og informasjonsavdelingen Sigrun Rødset orienterte 
innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 



Formannskapet tar «Årsmelding for service- og informasjonsavdelingen 2018» til orientering. 
 

 

PS 21/19 Årsmelding 2018 for økonomi 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet tar årsmelding for økonomiavdelingen 2018, samt Kostra og nøkkeltall 2018 
Sunndal orientering. 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Kommunedirektør og fungerende økonomisjef Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet tar årsmelding for økonomiavdelingen 2018, samt Kostra og nøkkeltall 2018 
Sunndal orientering. 
 

 

PS 22/19 Årsmelding 2018 Innvandrertjenesten 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet tar årsmelding for Innvandrertjenesten 2018 til orientering. 
 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Sjef for innvandrertjenesten Bente Mosbakk orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet tar årsmelding for Innvandrertjenesten 2018 til orientering. 
 

 

PS 23/19 Årsmelding for plan-, miljø- og næringstjenesten 2018 
Kommunedirektørens innstilling 

Årsmelding 2018 for plan-, miljø- og næringstjenesten tas til orientering.  

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 10.04.2019  

Fungerende plansjef Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 



 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Årsmelding 2018 for plan-, miljø- og næringstjenesten tas til orientering.  

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Assisterende kommunedirektør og konstituert plansjef Harriet Berntsen orienterte 
innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Årsmelding 2018 for plan-, miljø- og næringstjenesten tas til orientering.  
 

 

PS 24/19 Detaljregulering for grustak i Litldalen, 2.gangs behandling 
og nytt offentlig ettersyn 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet sender revidert forslag til reguleringsplan for grustak i Litldalen datert 
25.01.2019 ut til ny høring og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens 
bestemmelser § 12-10.  
Det tas forbehold om at dersom enkelte tema må utredes mer må dette bekostes av privat 
forslagsstiller.  
 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Kommunal planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende utsettelsesforslag: 

«Saken utsettes til ekstraordinært formannskapsmøte 08.05.2019, for innhenting av ytterlige 
opplysninger.» 

 

VOTERING: 

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes til ekstraordinært formannskapsmøte 08.05.2019, for innhenting av ytterligere 
opplysninger. 



 

 

PS 25/19 Klagebehandling - gnr. 121, bnr. 1 ,fnr. 213 Torbuvollen - 
tillatelse til bygging av nytt seterfjøs og utvidelse av seterbu og 
meieri 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet tar klagen delvis til følge, og gir Stein Asle Brubæk endret tillatelse til oppføring 
av fjøs på eiendommen gnr. 121, bnr. 1, fnr. 213. Fjøset skal oppføres 6 meter fra midtlinje felles 
adkomstveg. Formannskapet stiller ikke krav om at det skal bygges gjerde mot klagers eiendom. 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet tar klagen delvis til følge, og gir Stein Asle Brubæk endret tillatelse til oppføring 
av fjøs på eiendommen gnr. 121, bnr. 1, fnr. 213. Fjøset skal oppføres 6 meter fra midtlinje felles 
adkomstveg. Formannskapet stiller ikke krav om at det skal bygges gjerde mot klagers eiendom. 
 

 

PS 26/19 Klage på vedtak - avslag på søknad om dispensasjon - gnr. 
23, bnr. 26, fnr. 5, Grødalen - oppmåling / utskillelse av tomt 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet opprettholder sitt vedtak om avslag på dispensasjon fra reguleringsplan 
20110620 Grødalen (F.sak 7/19) 

Begrunnelse 

En overskridelse på 70% av tillatt tomteareal setter hensynet bak reguleringsplanen vesentlig til 
side. I tillegg vil en dispensasjon skape presedens for større tomter enn reguleringsplanen 
tillater. 

 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet opprettholder sitt vedtak om avslag på dispensasjon fra reguleringsplan 
20110620 Grødalen (F.sak 7/19) 

Begrunnelse 



En overskridelse på 70% av tillatt tomteareal setter hensynet bak reguleringsplanen vesentlig til 
side. I tillegg vil en dispensasjon skape presedens for større tomter enn reguleringsplanen 
tillater. 
 

 

PS 27/19 Visningsrett "Lady Arbuthnott - Frua på Elverhøy" 
Kommunedirektørens innstilling 

Sunndal kommune frasier seg herved retten til fornying av visningsretten for verket «Lady 
Arbuthnott – Frua på Elverhøy». Forutsetningen er at opphaverne tilbyr en ny avtale om slik 
visningsrett til Jazzåteatret Produksjon.  

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune frasier seg herved retten til fornying av visningsretten for verket «Lady 
Arbuthnott – Frua på Elverhøy». Forutsetningen er at opphaverne tilbyr en ny avtale om slik 
visningsrett til Jazzåteatret Produksjon.  
 

 

PS 28/19 Opparbeiding av toalett på Dalsbø 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret vedtar å utbetale et tilskudd på kroner 300 000,- for opparbeiding av toalettanlegg på 
Dalsbø i Viromdalen til Skarfjell Utvikling As. Tilskuddet finansieres med bruk av disposisjonsfondet 
kroner 300.000,- 
  
Skarfjell utvikling må dokumentere utgifter i form av regnskap og gjennomføre en befaring med 
Sunndal kommune når toalettanlegget er ferdigstilt.  
 
Frist for gjennomføring av arbeidet er 01.06.2020.  
Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Representanten Jonny Meland, Arbeiderpartiet, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i 
at hans mor har inngitt merknad i saken.  Meland fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte enstemmig Jonny Meland inhabil i behandlingen, 
jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende tilleggsforslag til innstillingen: 

«En tinglyst driftsavtale med utbygger skal utarbeides og framlegges kommunestyret.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 



Deretter ble det votert over tilleggsforslag, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar å utbetale et tilskudd på kroner 300 000,- for opparbeiding av toalettanlegg på 
Dalsbø i Viromdalen til Skarfjell Utvikling As. Tilskuddet finansieres med bruk av disposisjonsfondet 
kroner 300.000,- 
  
Skarfjell utvikling må dokumentere utgifter i form av regnskap og gjennomføre en befaring med 
Sunndal kommune når toalettanlegget er ferdigstilt.  
 
Frist for gjennomføring av arbeidet er 01.06.2020. 

 

En tinglyst driftsavtale med utbygger skal utarbeides og framlegges kommunestyret. 
 

 

PS 29/19 Tilskudd til arrangement 1. mai 2019 
Kommunedirektørens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling. 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Representantene Erling Outzen, SV, og Lusie Gjersvoll, Arbeiderpartiet, ba om å få vurdert sin 
habilitet med bakgrunn i at de sitter i 1.mai-komiteen.  Outzen og Gjersvoll fratrådte under 
behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte Erling Outzen og Lusie Gjersvoll 
inhabil i behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende fellesforslag på vegne av 
formannskapet: 

«Formannskapet bevilger kr 25.000,- til LO på Indre Nordmøre v/1.maikomiteen som støtte til 
feiring av 1.mai 2019. 

Bevilgningen dekkes av post 14709.1000.1000 – utgift etter formannskapets bestemmelser.» 

 

Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet bevilger kr 25.000,- til LO på Indre Nordmøre v/1.maikomiteen som støtte til 
feiring av 1.mai 2019. 

Bevilgningen dekkes av post 14709.1000.1000 – utgift etter formannskapets bestemmelser. 
 



 

PS 30/19 Tilskudd til arrangement 17. mai 2019 
Kommunedirektørens innstilling 

Saken legges fram for formannskapet uten innstilling. 

 

Behandling i Formannskapet - 11.04.2019  

Representant Trygve Stavik, Arbeiderpartiet, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at 
han sitter som leder i 17.maikomiteen for Ålvundeid.  Stavik fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet. 

Formannskapet erklærte enstemmig Trygve Stavik inhabil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, Arbeiderpartiet, la fram følgende fellesforslag på vegne av 
formannskapet: 

«Formannskapet bevilger kr 83.000,- til 17.maifeiring på Sunndalsøra og i kretsene etter 
følgende fordeling: 

 

Sunndalsøra   kr 35.000.  

Gjøra/Musgjerd kr.   6.000,- 
Fale   kr.   6.000,- 
Grøa/Løykja  kr.   6.000,- 
Tredal   kr.   6.000,- 
Jordalsgrend  kr.   6.000,- 
Øksendal  kr.   6.000,- 
Ålvundeid  kr.   6.000,- 
Ålvundfjord  kr.   6.000,- 
SUM   Kr. 83.000 

 

Bevilgningen dekkes av post 14709.1000.1000 – utgift etter formannskapets bestemmelser.» 

 

Vedtak: 

Formannskapet bevilger kr 83.000,- til 17.maifeiring på Sunndalsøra og i kretsene etter følgende 
fordeling: 

 

Sunndalsøra   kr 35.000.  

Gjøra/Musgjerd kr.   6.000,- 
Fale   kr.   6.000,- 
Grøa/Løykja  kr.   6.000,- 



Tredal   kr.   6.000,- 
Jordalsgrend  kr.   6.000,- 
Øksendal  kr.   6.000,- 
Ålvundeid  kr.   6.000,- 
Ålvundfjord  kr.   6.000,- 
SUM   Kr. 83.000 

 

Bevilgningen dekkes av post 14709.1000.1000 – utgift etter formannskapets bestemmelser. 
 

 


